
ULSETSKOGEN SKOLE

2023/2024
Referat
FAU møte

Dato: 05.02.2024

Tid: Klokken: 19.30 – 21.00 Møtenr: 6

Sted: Ulsetskogen skole,
Lærerværelset

Kopi til: Rektor
Skolens sekretær

---------------------------------------------------------------------

Tilstede:

Torbjørn Widnes (1. trinn)
Katrine Breivik (1. trinn)
Linn Skartveit (2. trinn)
Miriam Valde Vidareid (3. trinn)
Bente Solheim (4. trinn)
Pål N Sævik (4. trinn)
Shelaine M. Nilsen (5. trinn)
Anne Merete Hegrenes (6. trinn)
Cecilie Hillesøy (7.trinn)

Referent: Anne-Kristin Johannessen, (2. trinn)

------------------------------------------------

Punkt Innhold Ansvarlig Frist
1 Rektors kvarter

● Lys skoleplassen: Vi har fått lys i stolpene som er nærmest på
skolebygget. Mangler fortsatt lys i stolper ved ballbingen og stolper
på vei opp til parkeringsplassen. Elektrikere holder på å utbedre feil.

● Vi holder på å revidere mal for utviklingssamtale.
● Vi gjennomfører skidag på Gullbotn for hele skolen mandag 12.02.

7.trinn får i tillegg egen slalåm-dag. Informasjon blir sendt ut i Vigilo.
Vi håper at FAU også i år vil støtte oss med transportkostnader.

● Vedr. fallulykken 09.11.23:
○ Vi fulgte vår beredskapsplan.
○ SMS: alle ansatte 9/11
○ SMS alle foreldre 9/11
○ SMS- alle ansatte om møte for de som var tett på/ trengte

mer informasjon. 9/11
○ SMS- foreldre på 6.trinn 9/11
○ SMS- info til alle ansatte: oppdatering om hva som er blitt

gjort. 9/11 og 10/11
○ Kontaktlærere- oppfølging av de som var tettes på ulykken.
○ Melding til politiet 9/11
○ Politiet avsluttet saken 13/11- forelå ikke grunnlag for å

opprette straffesak.
○ Eiendom har montert forhøyelse av rekkverk i

trappeoppgang. Vi presiserer at høyden på opprinnelig
rekkverk var lovlig, jfr krav til høyde på rekkverk.

Rektor



○ Alle meldinger og informasjon som er delt er nøye
gjennomtenkt for å i vareta de som var tettest på + nok info
til alle som ikke var oppi situasjonen for å forhindre
spekulasjoner.

Vi har fulgt vår prosedyre jfr. beredskapsplan. Vi har vurdert at de
som trengte tettest oppfølging har fått den informasjonen de hadde
behov for. Vi sender ikke flere meldinger ut vedr denne saken.

● Viltnemda: Du har sendt inn Registrering av hjort til Bergen
kommune referanse.

2 Kvalitetsoppfølgingsmøte
Anne og Ane har forberedt møte 21.02 ved blant annet å sammenligne
data fra foreldreundersøkelsen for 2022 med 2023. Anne presenterte en
del materiale for FAU. Møtedeltakerne var enige i hva FAU skal legge frem
på kvalitetsoppfølgingsmøte.

Ane/Anne

3 Bruktmarked
Planleggingen er i gang og en del informasjon er sendt ut i Vigilo og på
FB/Spond. Informasjonsarbeidet er noe krevende, da engasjementet er
mindre enn i fjor. Foreløpig har få meldt seg til å leie bord.

Anne

4 Vedtekter
Det etterlyses oppdaterte vedtekter. Arbeidet haster dersom vi skal få dette
på plass før 17. mai. Revisjonsarbeidet bør startes før neste møte.

Pål/Cecilie

5 Temakveld
Temaet blir kriminalitet blant barn og unge i Åsane bydel. Dato for
temakveld blir 14.03. FAU låner gymsalen denne kvelden. Politiet og
Utekontakten har bekreftet at de kommer. Fysak og Natteravnene har
ikke bekreftet endelig.

Ane/Anne

6 Neste møte: 4. mars


